



Service Agreement

اتفاقية خدمات

First Party: Main Column Establishment
CR Number: 7036312200

الطرف الأول: مؤسسة العامود الرئيسي
7036312200: السجل التجاري

Second Party: Mansour Samir Al-Shammari
Company
CR Number: 7051372212

الطرف الثاني: شركة منصور سمير الشمري
7051372212 : السجل التجاري

Whereas the First Party holds active contracts within the Kingdom of Saudi Arabia, and the Second Party wishes to provide support services to the First Party .

حيث أن الطرف الأول لديه عدة عقود قائمة من العملاء في المملكة العربية السعودية.

Now, therefore, the Parties agree as follows:

وقد أبدى الطرف الثاني رغبته في تأمين خدمات مساندة للطرف الأول حسب الشروط التالية:

1. The Second Party shall provide all requirements necessary to execute the work assigned by the First Party, including providing all documents and materials required to complete the tasks.

1- يؤمن الطرف الثاني للطرف الأول جميع ما يلزم لتنفيذ الأعمال المسندة إليه من قبل الطرف الأول ومن ضمنها المستندات المطلوبة.

2. The Second Party shall be fully responsible for the wages of its employees and all required insurance coverage, including third-party liability insurance and social insurance (GOSI) coverage.

2- يكون الطرف الثاني مسؤولاً عن أجور الموظفين التأمين، بما في ذلك تأمين المسؤولية تجاه الغير وتغطية التأمينات الإجتماعية .

3. The First Party shall pay the Second Party all due amounts according to the mutually agreed-upon pricing.

3- يلتزم الطرف الأول بدفع المستحقات للطرف الثاني وفق الأسعار المتفق عليها .

4. The First Party shall pay hourly wages based on the timesheets approved by the client.

4- يقوم الطرف الأول بدفع الرواتب بالساعة وفق كشف الساعات المعتمدة من العميل .

This agreement is valid for one year from the date of signing.

الاتفاقية صالحة لمدة سنة واحدة.

الطرف الثاني

Second Party

الطرف الأول

First Party

رقم الإشراف	رقم السجل	الرقم الموحد
375911	2050165297	7051372212

شركة منصور سمير الشمري السياحية

رقم الطلب	تاريخ الطلب	الرقم الوظيفي
89451672	11/12/2025	675492

منصور سمير الشمري السياحية

مصدر بناء على طلب المشتري دون ادعى مسئولية على غرفة الشرقية وللتحقق مسح QR من www.saudichambers.sa

